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Høring – Forslag til endringer i opplæringsloven og privatskoleloven  

 

Faglig råd for restaurant- og matfag har noen generelle kommentarer. 

 

For å utvikle felles forståelse og god kommunikasjon mellom aktører i 

grunnopplæringen er det nødvendig å definere begreper og gjøre definisjonene kjent 

blant aktørene. Dersom begreper ikke allerede er definert i loven bør det sikres at 

dette blir gjort. I denne sammenheng gjelder det følgende begreper: ”Klasse” - 

”Basisgruppe”. 

 

Faglig råd ville se det som en fordel om en ikke innfører ytterligere begreper, og 

anbefaler å ikke benytte begrepet ”Forsterket opplæring” da det her er snakk om 

styrking av den allerede tilpassede opplæringen på 1. – 4. trinn, som særlig vil være 

rettet mot elever med svake ferdigheter i lesing og regning. 

 

Faglig råd for restaurant- og matfag foreslår følgende: 

 

Til punkt 3.6 Forslag til lovtekst: 

 

Klassenes, basisgruppenes og gruppenes størrelse må være slik at de er pedagogisk 

og tryggleiksmessig forsvarlige. 

 

De samme innspillene gjelder tilsvarende i Privatskoleloven. 

 

Begrunnelse: 

Faglig råd for restaurant- og matfag har erfaring for at grupper kan bli både for store 

og for små. Derfor spiller vi inn bruk av ordet størrelse i stedet for å bruke ”ikke være 

større enn”. 

 

Til punkt 4.7 Forslag til lovtekst 

 

Som en del av oppfølgingsansvaret etter dette leddet skal det utarbeidast ein årleg 

rapport om tilstanden i grunnopplæringa knytt til læringsresultat, fråfall, fravær og 

lærlingsmiljø. 

 

Det samme innspillet gjelder tilsvarende i privatskoleloven. 
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Begrunnelse: 

Faglig råd for restaurant- og matfag mener det er viktig å følge opp fraværet i tillegg 

til frafallet, da dette vil ha stor betydning for framtidige vaner og frafall på senere 

tidspunkt. Bedrifter ser på fravær i forbindelse med inntak av lærlinger, og et stort 

fravær kan hindre unge i å få læreplass. 

 

 

Med vennlig hilsen 

Faglig råd for restaurant- og matfag 

 

Grete Sandvik        Hafsa Nadeem 

Leder faglig råd for restaurant- og matfag    Sekretær  

 


